



# Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

## Protokoll styrelsemöte 2025-05-14 18:30 över Teams

**Kallade och närvarande:** Andreas Löfgren, Benny Johansson, Hans Forsberg, Karin Gustavsson, Karin Söderlund, Lillemor Bulukin, Stefan Arvidsson, valberedare Ann-Britt Carlsson (var med på punkt 1-7), Margareta Wåhlin (deltog på punkt 1-6)

**Ej närvarande:** Valberedare Klas-Göran Carlsson

**Plats:** Digitalt via Teams

1. Mötet öppnades
2. Dagordningen fastställdes
3. Val av justerare, Lillemor Bulukin valdes till justerare
4. Föregående mötesprotokoll – lades till handlingarna
5. Valberedningens punkt. Kom gärna med tips om nya namn för styrelsen. Några vars tid går ut kommer inte att finnas tillgängliga för omval. Vi diskuterade kring styrelsens arbetssätt, t ex möjliga arbetsutskott. Förväntningar på styrelsen, medlemmarnas krav och förbundets krav.
6. Brev från förbundet gällande cirklar i bihälsoarbete samt Biodlingsakademin, det har gått ut till utbildningssamordnare i distriktet. Det blir en digital utbildning för cirkelledare inom bihälsa till hösten. 3 platser per distrikt och utbildningen är vid 8 tillfällen. Se även Biodlingsakademin.se .
  - Hur följer vi upp Ann-Britts presentation om bihälsoarbetet? Ann-Britt erbjöd sig att prata lite kring detta på sommarmötet.
7. Ekonomi, inget att rapportera
8. Styrelsens arbete 2025
  - a. Lägesbild för Google-kontot och driven, Stefan har stött på problem, Google workspace fungerar inte. Lillemor bistår med hjälp.
  - b. Fortsatt arbete kommunikationsstrategi/ -process. Vi behöver fylla på med syfte och mål. Vi jobbar vidare med frågan när Google drive fungerar.
9. Inga genomförda aktiviteter med distriktet sedan senaste mötet
10. Planering och ansvar inför kommande beslutade aktiviteter
  - Sommarmöte hos Södra Inland 2025. 16 augusti – Kort rapportHar haft ett par träffar och ligger bra till.
  - Vi gör ett bokbord, Benny, Karin S och Lillemor tittar på lämpliga inköp.
  - Hans kontaktar någon bihålsrådgivare och frågar om de vill vara med.
  - Visa hur ljunghonung kan slungas
  - Fler idéer behövs: Alla styrelsemedlemmar kontaktar sina kontaktföreningar för att ragga utställare, föreläsare och aktiviteter med mera. Tänk till på föreläsningar.



## Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

-Bussresa Apimondia                      Status anmälda? (7 st)                      Ska vi ta nytt grepp?  
Vi puffar ett par gånger till. Nu tar vi bort platsbegränsningen.

### **11. Önskade och planerade framtida aktiviteter under 2025**

Förtroendevaldaträff – Fokus på medlemsnytta (sent på året)

Honung – hantering och bestämmelser (kolla upp eventuellt nytt EU direktiv)

Vad ska vi göra mera under hösten?

T ex hur man arbetar i styrelse.

Vuxenskolan har idéer om vad vi kan göra tillsammans. De vill gärna göra aktiviteter tillsammans.

### **12. Rapporter**

- Regionsstämma på SV (Hans var med, inget att rapportera)

- Samverkansmöte SV och vårt distrikt (se punkt 11). De kan stå för kostnader och kostnadsersättningar vid aktiviteter.

- Förbund/ granndistrikt / föreningar

Förbundet: Vi väntar på ny kontaktperson från förbundet.

Föreningar: Orust har flyttat till Lyr (kommer ha Nordiska bin i föreningsgården).

Strul vid flytten, tänk på att ha bra arrenden och gärna skriftliga kontrakt.

### **13. Övriga frågor; det är "Skakburkens år", enligt bihålsrådgivarna. Försök få med detta till sommarträffen.**

### **14. Nästa styrelsemöte är 10 juni digitalt, 18:30. Då bjuder vi in revisorerna.**

### **15. Mötet avslutas**